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Algus kell 18.00, lõpp 19.35  

 

Juhatas: Katrin Kuldma 

Protokollis: Reet Schumann 

Võtsid osa: Mart Siimann                                     

Puudusid: Monika Alu 

                 Heidi Havam 

Sõnaõigusega võtsid osa Saku Muusikakooli direktor Tauno Valdna ja hoolekogu õpilaste 

esindaja kandidaat Krisse Mai Vahar. 

 

 

PÄEVAKORD 

1. Päevakorra kinnitamine 

2. 2022/2023. õppeaasta tegevusaruanne 

3. Muudatused hoolekogu koosseisus 

4. Õppetasu puudutavad ettepanekud 

5. 2024. aasta eelarvetaotluse koostamise üldised põhimõtted 

 

 

1. Päevakorra kinnitamine 

Päevakord kinnitati (poolt 3, vastu 0). 

 

2. 2022/2023. õppeaasta tegevusaruanne 

 

Kuulati: Tauno Valdna andis hoolekogu liikmetele ülevaate eelsaadetud õppeaasta 

tegevusaruandest. 

Otsustati: tegevusaruanne heaks kiita (poolt 3, vastu 0). 

 

3. Muudatused hoolekogu koosseisus 

 

Kuulati: Tauno Valdna andis teada, et seoses Heidi Havami (Havam) ja Monika Alu 

hoolekogust lahkumisega on hoolekoguga nõus liituma lastevanemate esindajana Marko Tali 

ja õpilaste esindajana Krisse Mai Vahar. 

Otsustati: Marko Tali ja Krisse Mai Vahari kandidatuur heaks kiita. Tauno Valdnale tehti 

ülesandeks esitada Saku Vallavalitsusele taotlus uute hoolekogu liikmete kinnitamiseks (poolt 

3, vastu 0). 

 

4. Õppetasu puudutavad ettepanekud 



 

Kuulati: Tauno Valdna tegi lastevanematelt saabunud tagasiside põhjal ettepaneku arutada 

järgnevaid õppetasu muudatusi: 

3.1. alandada juunis õppetasu 50%, kuna õppetöö toimub vaid poole kuu ulatuses; 

3.2. alandada õppetasu õpilase pikaajalise haigestumise korral järgnevalt: 

3.2.1. alates kahest nädalast kuni ühe kuuni 50%; 

3.2.2. alates ühest kuust 100%. 

Mart Siimann esitas täpsustavaid küsimusi. Katrin Kuldma juhtis tähelepanu asjaolule, et 

õpilase haigestumise korral ei saa kool lapsevanemalt nõuda lapse haigust puudutavaid 

delikaatseid isikuandmeid. Toimus arutelu. 

Otsustati: toetada punktis 3.1. kirjeldatud õppetasu alandamist juunis 50% võrra (poolt 2, 

vastu 0, erapooletuid 1). 

Mitte toetada punktis 3.2. kirjeldatud õppetasu alandamist õpilase haigestumise korral (poolt 

3, vastu 0). 

 

5. 2024. aasta eelarvetaotluse koostamise üldised põhimõtted 

 

Kuulati: Tauno Valdna tutvustas 2024. aasta eelarvetaotluse koostamise üldiseid 

põhimõtteid. 

Otsustati: informatsioon teadmiseks võtta. 

 

 

 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/                                                          /allkirjastatud digitaalselt/ 

Katrin Kuldma            Reet Schumann   

Hoolekogu juhataja            Protokollija 

 

 

 


